

Day 1

**Kuala Lumpur / Transit City** 

МОВ

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to transit city.

## Day 2 Transit City / Cape Town

MOB D

- Transfer to airport for your flight to the city at the Western Cape Province and it is also the oldest city in South Africa *Cape Town*.
- · Transfer to hotel check in.

### Day 3 Cape Town

B L Chinese Dinner

- Transfer to Table Mountain, upon arrival takes a cable car ride to summit of Table Mountain (weather permitting).
- City orientation of Cape Town includes historical Malay Quarters this inner suburb on the lower slopes of Signal Hill with narrow cobblestones streets and mosques is notable for its distinctive architectural style. Houses of Parliament around Government Avenue, City Hall, and Signal Hill for photos taking.
- Afternoon visit the *Mojo Market* Mojo Market is an exciting 7-day-a-week food and lifestyle market in beautiful Sea Point. From Live Music, Sport Screenings, 30 Food Stalls and an artisan Retail offering – to 4 bars, one of which boasts the widest selection of beverages on Tap in the Southern Hemisphere, we truly have something for everyone.
- Chinese Dinner (with sliced abalone)

### Day 4 Cape Town

B Lobster Lunch D

- Enjoy a full-day of Cape Peninsula to the Atlantic suburbs of Sea Point, Clifton Beach, Camps Bay as well as Hout Bay. Enjoy a leisure boat ride to Seal Island (if weather permits) to view the seals in their natural environment.
- Lobster Lunch at Fish Hoek. We then visit the mountains of Chapman's Peak and
  Cape of Good Hope Nature Reserve with a ride to the top of lighthouse with the
  funicular covers the southern part of the peninsula and drive through the unique
  scenery towards Cape Point.
- Continue the tour driving into Boulders Beach and see the Penguins.

### Day 5 Cape Town - Winelands Spice Tour B L D

- After breakfast, transfer for a Winelands Tour. Escape to the beauty and tranquility of the Franschhoek and Stellenbosch Winelands.
- Visit Spice Route for a 5 tasting experience. The following 5 tastings are included:
   -Spice Route Wine & Charcuterie pairing (6 wines paired with 6 Jewell's cured meats)
   -CBC Craft beer (4 beers)
  - -De Villiers Milk chocolate (5 x 15g mini bars)
  - -Wilderer Spirits (3 spirits)
- Visit a major *Diamond Show Room* in South Africa and you may purchase some of the fine workmanship ornamental jewelry.
- Dinner at Gold Restaurant (incl. pre-dinner interactive djembe drumming session)

## Day 6

#### Cape Town / Hermanus / Cape Town

BLD

- After breakfast, depart to Hermanus.
- Guided Abalone Farm tour & tasting at Heart of Abalone.
- Abalone Lunch, get onboard the boat-based Marine Safari by Southern Right Charters, you may encounter the Brydes Whale, Dolphins, Seals and variety of Seabirds including the African Penguin.
- Visit the vibrant Victoria and Alfred Waterfront which boasts a wide variety of specialty shops and arts market.

### Day 7

### **Cape Town** → **Johannesburg**

BLD

- After breakfast, transfer to the airport for your domestic flight to Johannesburg capital of Gauteng and South Africa's largest metropolis.
- Flight arrived at OR Tambo International Airport, meet and greet English speaking guide
- Upon arrival, transfer for your lunch
- After lunch, Gold Reef City which was founded in 1886 and it is an evocative reconstruction of pioneer Johannesburg located on the old Crown Mines sites.
- Visitors can descend down to an old mineshaft to explore the underground workings, and watch gold being poured at the museum.

#### Day 8

# Johannesburg / Pilanesberg National Park

B Carnivore Lunch Boma Dinner

- After breakfast, check out and transfer for a *Pretoria city tour* incl. photo stop at the *Union Buildings*, drive pass Kruger House and *Church Square* (if road opened), incl. entrance to the *Voortrekker Monument*
- Lunch enjoy a typical African meal at Carnivore restaurant.
  In the late afternoon, proceed to set out for a guided game drive in "Open-Top Bush" vehicles through the vast Pilanesberg National Park, a great expanse of game-rich habitat sprawls within four concentric mountain rings, relics of an eons-old volcano. View and photograph the abundant wildlife at close range, while your ranger explains the animal's survival tactics in the wilderness.
- Boma Dinner at the lodge (weather permitting open on Wednesday& /Saturday only, if raining will change to local dinner)

Overnight: Bakubung Bush Lodge or similar

### Day 9

# Pilanesberg National Park / Sun City / Pilanesberg National Park

BLD

- This morning, proceed for an early morning game drive hopefully we can see the BIG 5 animal. & return to your lodge for breakfast.
- Visit to Lesedi Cultural Village are immersed in a cultural tradition tour de force that connects the past with the present and shines a light on our collective humanity.
- Transfer to Sandton City for shopping leisure.

# Day 10

# Johannesburg / Transit City / Kuala Lumpur

MOI

After breakfast. Free and Leisure . Afternoon transfer to Johannesburg International Airport for your flight back to Kuala Lumpur.

Day 11

**Arrive Kuala Lumpur** 

МОВ

Arrive home with all the sweet memories of South Africa.











11 8

# 第1天 吉隆坡 / 中转城市

机上用餐

齐集合于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往中转城市。

## 第2天 中转城市 / 开普敦

机上用餐 晚

- 送往机场乘搭航班飞往南非最美丽的城市,也是南非最古老及立法首都 ~ 开普敦。
- 入住酒店。

## 第3天 开普敦

早 午 中式晩餐

- 前往缆车站,**乘吊车**登上世界驰名1067米 **桌山**,远望像有刀锋削平的方桌。(若因天气影响或维修停开吊车,此项目将被取消)
- 专车前往市区观光游览,包括著名的马来后裔居地,市政厅,以及前往信号山拍照。
- 下午参观 **Mojo 市场** Mojo 市场是位于美丽的Sea Point。是一个美食和生活方式市场。从现场音乐、体育放映、30 个食品摊位和手工零售店还有4 个酒吧。
- 中式晚餐(鲍鱼片)

## 第4天 开普敦

早 龙虾午餐 晚

- 乘车全日游览开普半岛。乘车前往大西洋沿岸郊区,海之角,克里利夫顿湾,豪特湾和坎普湾。同时,若天气许可,您可乘坐游船到海豹岛观赏海豹群之奇趣生态。
- 品尝龙虾午餐后,继程前往世界闻名及最南端之好望角,乘登山电车登上角点之灯塔,该处为大西洋和印度洋冷暖流水分界。
- 续往**企鹅岛**,观赏小企鹅在沙滩上及海上嬉戏的可爱情景。

### 第5天 开普敦-香料之路

早午晚

- 早餐后,游览-香料之路
- 今天我们可以,享受5次品尝体验。包括以下下5、种品尝体验:
- 香料之路葡萄酒和熟食搭配 (6 种葡萄酒搭配 6 种 Jewell 腌肉)
- CBC 精酿啤酒 (4 种啤酒)
- De Villiers 牛奶巧克力 (5 x 15 克迷你棒)
- Wilderer Spirits (3 种烈酒)
- 随后前往钻石展览馆,以了解钻石的分类和切割过程。
- 晚餐 -前有非洲鼓互动互动环节。

#### 第6天 开普敦/赫曼努斯/开普敦

早午晚

- 早餐后,前往赫曼努斯
- 参观**鲍鱼养殖场**,了解鲍鱼德生长过程。
- **鲍鱼午餐**,登上由 Southern Right Charters 提供的以船为基础的 Marine Safari,您可能会遇到**布氏鲸,海豚,海豹**和包括**非洲企鹅**在内的各种**海鸟**。
- 傍晚乘车前往维多利亚与爱尔佛莱滨水购物区。

# 第7天 开普敦 → 约翰尼斯堡

早午晚

- 早餐后,乘搭国内航班飞往掌握南非的工商动脉之城 ~ 约翰尼斯堡。
- 航班抵达OR Tambo国际机场,回合导游。
- 抵达后,前往享用午餐
- 午餐后,前往参观**黄金矿脉城**。它是根据当年淘金热潮时代的市镇面貌重建,您可进入220米深的金矿洞了解当年开采金矿之情况,更安排参观熔金及造币过程。

# 第8天 约翰尼斯堡 / 兰斯堡国家公园 早 午: 禽兽餐厅 BOMA晚餐

- 早餐后, 市区游-南非共和国的行政首都普勒托利亚,:外观先驱者纪念碑,教堂广
- 场和联盟大厦,姆贝基总统和曼德拉总统的就职典礼场地。
- 抵达后,前往**兰斯堡国家公园**,入住小屋。
- 午餐 于禽兽餐厅
- 下午,坐在开篷越野车里享受由**导游带领的野生动物保护区游**。您可近距离观赏并与野生动物合照。导游也会解说动物散居在受保护的旷野里生存的方式。
- 晚餐于BOMA 餐厅。(天气允许只在周三和周六开放,如果下雨将改为当地晚餐)
   住: 巴库蓬布什旅馆或同级

# 第9天 兰斯堡国家公园/太阳城/兰斯堡国家公园 早午晚

- 清晨时分,再度坐上开篷越野车游览保护区,希望可以非洲 5 大动物。然后回到小屋享用早点。
- 莱塞迪文化村的游客将沉浸在一场文化传统的盛宴中,连接着过去与现在,照亮 我们共同的人性。
- 前往Sandton City 购物休闲。

# 第10天 约翰尼斯堡 / 中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

早上,自由活动,之后送往约翰尼斯堡国际机场,乘搭客机飞回吉隆坡。

# 第11天 抵达吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡,欢愉的旅程和下次的相逢。



·倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 ·以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 ·在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :